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PODPORA PISMU

POLITIČNI AKTIV GORENJA OBRAVNAVAL PISMO 
PREDSEDNIKA TITA

V torek popoldne, lo. lo. 1972, se je v naši tovarni 
sestal politični aktiv. Zbrali so se člani konference 
ZK, aktiva ZMS in člani izvršnega odbora sindikata.

Na sestanku so člane našega političnega aktiva se - 
znanil z vsebino pisma, ki sta ga predsednik SFRJ in 
Zveze komunistov Josip Broz Tito in sekretar izvr
šnega sekretariata biroja CK ZKJ Stane Dolanc na
slovila vsem organizacijam ZKJ.

Seji je prisostvoval Franc Korun, sekretar občinske 
konference ZK Velenje. Omenil je, da je pismo po
ziv vsem komunistom, da preidejo k akciji. To je k 
izpolnjevanju sklepov, ki jih bomo zavzeli ob tem 
pismu. Držati se je treba dogovorov in jih spraviti v 
življenje. Nekaj se je v občinski organizaciji že iz
boljšalo. Prizadevanja je treba še bolj usmeriti v to, 
da bi bilo delovnemu človeku v dolini kar najbolje.

Franc Korun je dejal, da vlada v Gorenju izreden 
duh produktivnosti. Tak duh, ki je prisoten med de
lavci le redkokaterega podjetja, morate prenesti v 
občino in druge delovne sredine.

Ko je govoril o socialnem razlikovanju, je sekretar 
občinske organizacije omenil več vidikov. Med dru
gim je omenil, da so minimalni osebni dohodki pre
nizki. Tudi možnosti šolanja bi naj za vse bile ena
ke. Zato pa Velenje potrebuje srednje šole! Le ta
ko se bodo lahko šolali otroci staršev z nižjimi oseb
nimi dohodki.

V Gorenju morate imeti 5oo komunistov, je večkrat 
poudaril. Ta sila naj žene naprej!

V razpravi je sodeloval sekretar organizacije ZK Go
renje Janez Miklavčič. Poudaril je, da so komunisti 
Gorenja prisotni pri izpolnjevanju planov podjetja . 
Omenil je, da so izpolnjevali tisti odstavek, ki v Ti
tovem pismu govori o stabilizaciji našega gospodar
stva. Na dogodke zunaj tovarne pa so samo opozar - 
jali. Sedaj bomo tudi terjali, da se bodo stvari bolje 
urejale, je naglasil.

Generalni direktor Ivan Atelšek je v svoji razpravi 
dejal, da si pismo predstavlja kot poziv maršala Tita 
ljudem, da se bodo združili in še več ustvarili kot 
doslej. ZK naj pogleda, kako se kje dela. Vsakbi 
naj polagal račune širši družbeni skupnosti.

Generalni direktor je omenil, da je prav, da se spregovo
ri o nelikvidnosti in nepokritih investicijah. V tovarni pa 
je treba usmeriti programe v to, da bo inženir pomagal de
lavcu na delovnem mestu. Ekonomist naj analizira . .. Čas 
je denar.

Tov. Atelšek je že večkrat govoril o naših predpisih. Toda 
tam, kjer so pomanjkljivi, bi naj ne prišli do izraza subjek
tivni faktorji.

Gorenju se očita, da nima občutkov za socialno skrb ljudi. 
To ni res. Imamo občutek za vse stvari, je naglasil. Dela
mo marljivo, več naredimo. Zato tudi plačamo več davka. 
Ožja skupn-ost je naša obveza.

Razlikovanje? Lenuhe ne bomo gledali. Niti ne tistih, ki 
prinašajo škodo. To ne bomo dovolili, je nadaljeval svojo 
razpravo tov. Atelšek.

Podpiramo šolstvo in prav je, da se šolstvo približa delav
cu. Imamo cilj: 2.ooo din povprečna plača. Toliko mora
mo več narediti, da bodo tudi skladi takšni. Več denarja 
bo le z več vloženim delom, boljšo organizacijo. Režij
ske službe bodo morale več narediti. Nobeden ne more ži
veti na račun svojega sodelavca. Tisti, ki več daje, naj 
več ima! Osnovne pogoje za življenje morajo imeti vsi.
In vse stvari moramo reševati iz ljudskega vidika.

Gorenje je danes lahko ponos vseh delavcev. Enotnost mo
ra biti prisotna povsod, je ob kraju poudaril generalni di
rektor.

Harold Karner, organizator poslovanja, je povedal, da v 
tovarni še nismo sprejeli samoupravnega sporazuma. Jas
ne analize in premišljeni ukrepi ne dovoljujejo prenaglje
nosti. Načela so dobra, a podrobnosti morajo biti skrbno 
predvidene.

Miro Travner, predsednik aktiva ZMS, je govoril o sploš
nem in družbeno - političnem izobraževanju mladine v to
varni. Pri nas je mladih do 27. leta starosti več kot 3.2oo. 
Zahtevamo več možnosti dopolnilnega izobraževanja v svo
jem kraju in v dopoldanskih urah. Mladi komunisti morajo 
biti nosilec vseh dogovorov.

IN SKLEPI
Ob zaključku sestanka so prisotni sprejeli naslednje sklepe:

1. Aktiv daje vso podporo stališčem, ki so izražena v pis
mu. Z vsemi močmi se bomo lotili uresničevanja konkret
nih nalog.

2. Vse komuniste je treba seznaniti z vsebino pisma.

3. Zadolžili so sekretariat organizacije ZK, da pripravi 
akcijski program in pripravi konferenco.



OBISK
OBISK PREDSTAVNIKOV SEV V GORENJU

Na povabilo Zveznega izvršnega sveta se mudi v Jugosla
viji sekretar SEV Nikolaj Vasiljevič Tadejev s sodelavci.

V torek dopoldne, dne lo. lo. 1972, so gostje prispeli v 
Velenje, kjer so si ogledali tovarno gospodinjske opreme 
Gorenje. V tovarni jih je sprejel generalni direktor Ivan 
Atelšek. Po ogledu obratov so se dalj časa zadržali na 
razgovorih. Gorenje že dalj časa uspešno razvija poslov
no sodelovanje z državami SEV (vzhodnoevropske skupno
sti za vzajemno gospodarsko pomoč). Sekretar Tadejev je 
omenil, da ima Jugoslavija vse več možnosti za blagovno 
menjavo dobrin široke potrošnje. Pozitivno je ocenil obisk 
člana politbiroja CK KP SZ tov. Kirilenka v Gorenju.

Goste je spremljal šef stalne misije pri SEV tov. Vlado Jur 
ričič. Popoldne istega dne so odpotovali v Ljubljano, kjer 
jih je sprejel predsednik IS SRS tov. Stane Kavčič.

Xy

GORENJE PONOVNO PREMAGALO SATURNUS

Povratno športno srečanje med Gorenjem iz Velenja in Sa
turnusom iz Ljubljane se je končalo s ponovno zmago Ve
lenjčanov. Srečanje je bilo včeraj popoldne v Ljubljani. 
Gostje pa so zmagali v nogometu, streljanju in kegljanju, 
premagani pa so bili v namiznem tenisu.

Rezultati

Nogomet - Gorenje : Saturnus 3 : 2 (2 : 0)

Strelci Gorenja so bili - Razdevšek, Kovačič in Carli, za 
Saturnus pa Kovačevič in Hacler. Za Saturnus je branil 
vratar Žabjek.

Namizni tenis - 5 : 2 za Saturnus.

Streljanje z zračno puško:
Prvi Seršen (Gorenje) z 27o krogi-, ekipno Gorenje 1.264 
krogov, Saturnus 1.143 krogov.

Kegljanje - 52o : 513 podrtih kegljev v borbenem srečanju 
v korist Gorenja.

Srečanje je lepo uspelo. Obe ekipi sta ob koncu izrazili 
željo, da bi to tekmovanje gojili iz leta v leto.

VILIČAR
- PRIJATELJ IN NEVARNOST

Skoraj nemogoče bi si bilo predstavljati uspešno delo v na
ših obratih brez železnih konjičkov - viličarjev.

Zelo okreten in močan stroj v pravih rokah je nenadomest
ljivo transportno sredstvo, brez katerega bi bilo opravlja
nje nekaterih del zelo otežkočeno ali sploh nemogoče.

Za uspešno in varno delo pa viličar potrebuje disciplinira-, 
nega voznika, ki dobro pozna vse nevarnosti in ne dopušča 
da bi povzročil nezgodo ali večjo nesrečo.

Vsak viličarist je usposobljen za uspešno in varno delo, 
vendar se vsi ne drže pravil. Dvigovanje previsoko nalo - 
že n ega materiala je povzročilo nekaj nezgod. Viličarist 
ni dolžan transportirati slabo in previsoko zloženega mate
riala, zato je tudi odgovoren za nezgodo.

Res se velikokrat zelo mudi. Treba je pohiteti, da ne bi 
zastalo delo na delovnih mestih. Nikoli pa se tako ne mu
di, da bi bilo treba divjati med delovnimi mesti, kot se 
včasih dogaja.

Naj bo viličar le delavčev pomočnik in ne nevarnost!

SVD - J . Miklavc

Zakaj tako ?

Ena izmed velikih pridobitev je naša restavracija. Po
leg nje pa tudi trgovina Mercator - Gorenje. S tem 
smo približali trgovino naši sodelavki in sodelavcu. To 
je pravzaprav naša trgovina.

Naša služba zavarovanja je dobila obvestila o neljubih 
dogodkih v tej trgovini. Pri kraji drobnih stvari, ki 
skoraj niso vredne omembe, je bilo zalotenih že nekaj 
naših sodelavcev.

Današnji zapis naj bo le svarilo. Karlatec Marija si je 
hotela prisvojiti malenkost za 14,25 din, Langeršek Ger- 
traud za 6,oo din in Semprimožnik Prane za 4,65 din.

Da, skoraj ni omembe vredno! Toda opomin naj bo to!
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